
高压管件+HEX BUSHING 六角内外连接

产品名称 高压管件+HEX BUSHING 六角内外连接

公司名称 云南瑞涛机电设备有限公司

价格 10.00/件

规格参数

公司地址 云南省昆明市官渡区小板桥街道办事处彼岸小区
二期22幢9层904号

联系电话 087167012040 13888035048

产品详情

材质 A105,304,304L,316,316L 产地 昆明
品牌 无 型号 美标，日标，德标
壁厚 2000LB,3000LB,6000LB

材质:a105、 304、304l、316、316l等 公称通径: dn8-dn100(1/8"-4") 管厚: sch80、sch160、xxs
(2000#、3000#、6000#)

zhangjiagang dvp hi pressure fittings co., ltd. is a manufacturer located in zhangjiagang,china，established in
2006,covers an area of more than 11000 square meters, specilizing in pipe fittings, tube fittings and hose fittings
production.we view the quality of the products as the life of our enterprise,our company has already passed
authentication of ts16949,iso9001,ce safety system of european union,crn,and has expertise、experience and
capability to support all customers" requirements.we maintain " using technology to create value for customers" as our
business purpose.we will work hard to keep continuous creation and continual improvement；we will work hard to
provide the best service for our customers and seek more benefits for our employees.

主要从事各种精密高压管件、油管接头、液压管件以及软管接头的生产与销售。我们视产品质量为企业
的生命之源，我们已经通过了ts16949、iso9001质量体系的认证，产品获得了欧盟的ce认证，取得了加拿
大的crn注册。我们有足够的专家、经验、能力去满足客户的各项要求。我们秉承“用技术为客户创造价
值”的经营理念，不断创新、持续改进，立志于为客户提供优质的服务，为员工谋取更多的福利。
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